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	Jesus came to earth as a man to show God’s love, compassion and care for us.

	تجسد يسوع في عالمنا، آخذاً صورة إنسانيتنا، صائراً في شبه الناس، كل ذلك ليجسّد عن قرب محبة الله لنا، ليبرهن شفقته وقلقه علينا.
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	Jesus did many miracles. He walked on water, calmed storms, healed many sick people, raised the dead to life, and turned five loaves of bread and two small fish into enough food for over 5,000 people.

	صنعَ يسوع معجزات كثيرة . فقد مشى على الماء، وأهدأ العواصف، وشفى كثيرين من الناس المرضى، وأقام الموتى إلى الحياة، وأَطعَم 5،000 شخصاً بخمسة أرغفة من الخبز وسمكتين.
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	Jesus was also a great teacher. He taught that God loves us very much and wants to forgive us and make us His children. 

	وكان يسوع أيضاً معلماً عظيماً. وعلَّمَ يسوع أن الله يحب  كل شخص كثيراً. وأنَّه على استعداد ليَغفِر لهم ويجعلهم أولاده.
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	The Jewish leaders in Jerusalem did not believe that Jesus was the Messiah and plotted to kill him.

	Jesus chose to die for us so that, through His death, He could open the way for us to come to God.

	كان قادة اليهود في أورشليم قد أَنكَروا أن يسوع هو المسيح وكانوا يخططون لقتله. 

	إختار يسوع أن يموت كذبيحة كاملة.  بموته، فتح يسوع طريقاً للناس حتى يأتوا إلى الله.
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	Three days later, some women went to Jesus’ tomb to put spices on His body. When they looked inside the tomb, they saw Jesus’ body was not there!

	بعد ثلاثة أيام ذَهَبَت بعضاً من النساء إلى قَبْر يسوع لوضع المزيد من الحنوط على جَسَدَه. فنظرت النساء داخل القبر ورأين ولم يكن جسده هناك!
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	An angel told them, “Jesus is not here. He has risen from the dead!”

	فقال الملاك للنساء، "ليس يسوع ههُنَا، لأَنَّهُ قَامَ من الأموات!"
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	During the next forty days, Jesus appeared to his disciples many times.

	وفي خلال الأربعين يوماً التالية، ظَهَر يسوع لتلاميذه وأتباعه عدة مرات. 
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	Jesus told the disciples “Remember, I am with you always.”

	قال يسوع لتلاميذه، "وتَذَكروا، سوف أكون معكم دائماً."
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	Then Jesus went up to heaven, and a cloud hid him from their sight.

	ثم صعد يسوع إلى السماء، وخبأته سحابة عن أبصارهم.
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	Jesus wants to be part of your life. Invite Him in by saying this simple prayer:

	“Jesus, I would like for You to be part of my life. Please come into my heart and give me eternal life. Amen.”

	يسوع يريد أن يكون جزءاً من حياتك . إدعوه للدخول و أتلو هذه الصلاه :

	”يسوع، أريد أن ألمس وجودك فى حياتى. أرجوك أدخل إلى قلبى ، و هبنى الحياة الأبدية . آمين“
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